
Chtěl bych všem organizátorům poděkovat za výborně zorganizovanou 
stříbrnou promoci. Mně i mým spolužákům se to moc líbilo a užili jsme si to. 
Už se těším na zlatou:-) 
 
Tomáš Opatrný 
obor M-F 
 
 
 
 
Chtěla bych vám poděkovat za velmi milý, lidský a prostě skvělý zážitek, který 
jste mi umožnili prožít tím, že jste zorganizovali tu báječnou akci - sobotní 
stříbrnou promoci. Opravdu jsem byla hrdá na to, že jsem byla součástí 
Přírodovědecké fakulty UP a že na ní byli a jsou tak skvělí lidé... Škoda, že další 
setkání se uskuteční AŽ za dlouhých 25 let... 
 
Přeji Vám mnoho sil k uskutečňování dalších podobných setkání. 
 
Radka Jeništová (roz. Štefánková) 
obor M-F 
 
 
 
 
Ráda bych poděkovala všem organizátorům stříbrné promoce dne 11.10. 2014. 

Byl to pro mě moc příjemný zážitek umocněný jak přítomností představitelů 

fakulty, tak i mých rodičů. Maminka se nemohla před 25 lety zúčastnit řádné 

promoce, proto přijala moje pozvání a výpadek po letech napravila:-). Oceňuji 

dokonalou organizaci celé akce a těším se na další setkání na akademické půdě. 

Z Frýdku-Místku zdraví a děkuje  

 

Jana Lepíková (roz. Kubešová) 

obor M-Z 

 
 


